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Forældrebestyrelsesmøde  Referat 

Tid:  15/11-2021 kl. 16:45-19.00 

Deltagere: Anja, , Benedicte, Christina, Stina,  Lene, Tina ,  Maria, Henrik 

Afbud: Sabina 

Referent: Henrik 

Dagsorden 

1. Nyt fra Lomborg Børne-

hus 

Vuggestuen 

- Mumidalen (vg) arbejder mere med små grupper, både for de helt nye 

men også for de andre aldre. 

- Der er blevet arbejdet med at lave et overgangspapir for overgangen fra 

Mumidalen til Børnehaven. 

Vi har tidligere haft mundtlige aftaler, men vi har ønsket at formalisere 

det. Derfor har vi prøvet at være meget kritisk på ”hvad er en god over-

gang for et vuggestuebarn”. Der er blandt andet blevet set på hvornår 

skal placering af barn i børnehaven være fastlagt og hvilke personaler 

gør hvad, hvornår skal barnet præsenteres for sin nye børnehave gruppe 

osv.  

 

Børnehaven Julen er i gang med alle dens forberedelser og traditioner, så dem er vi så 

småt ved at gøre klar til.  

  

2. Nyt fra forældrebesty-

relse 

- Ønske om at de fælles arrangementer mm. der er, kan lægges i Aula, 

under begivenheder. Henrik vil undersøge dette. 

 

3. Informationer fra konto-

ret  

Økonomi 

-Vi har pt et overskud som vi forventer at tage med ind i 2022 da vi får 

250.000kr mindre i lønsum næste år pga. budget 2022 som er blevet ved-

taget i byrådet. Der vil pt. ikke blive lavet en reduktion i personale efter 

jul, men der vil være fokus på at vi ikke bruger flere timer end der er be-

hov for i løbet af dagen.  

Børnetal  Mumidal børn 18         Børnehavebørn 50 

Personalenyt  Der er ansat 1 person (Susanne) og 1 i praktik (Kate) i vuggestuen. De er 

ansat i forhold til et barn med særlige behov. 

 

4. Opfølgning fra sidst  

Info om møde med Ramme 

skole hvor snakken bl.a. 

kom ind på: - link til hin-

andens hjemmeside  

- For at synliggøre Ramme skole eller Lomborg børnehus har snakken 

mellem lederne gået på at lave et link til hinandens hjemmesider. Måske 

lave en video om skolen/børnehuset. 

Kommunen har dog ikke nogen som kan lave en pro video, men de kan 

være behjælpelig med teksten. 

 

# Forældrebestyrelsen er for ideen om at der er link mellem hjemmesi-

derne. Det er dog vigtigt at det ikke kun er tekst.  

 

Der har været snak om at Ramme skole måske skal cykle hertil for at 

læse historier for nogle børn. 

Ellers en snak om hvordan vi kan bevare et godt samarbejde 
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5. Gennemgang og drøftelse 

af ”Evaluering af den 

pædagogiske læreplan”, 

som er blevet lavet for 

Lomborg børnehus. (punk 

udsat fra sidste gang) 

 

Gennemgang af punktet ”Samarbejde med forældre om børns læring” 

godkendt som den er. 

- Forældrebestyrelsen ønsker at der skal være en opmærksomhed på om 

3 måneders samtalerne bliver afviklet.  

# Henrik vil se på hvordan det kan være synligt for alle stuepædagoger 

om samtalerne bliver afviklet, så ingen bliver ”glemt”, selvom der skulle 

være sygdom blandt personalet. 

6. Beskeder fra forældre, til 

en pædagog  

(skal de ske mundtligt eller 

er det fint på AULA?) 

- Det er fint at skrive til pædagogen eller til hele stuens personale. Med 

fordel kan forældrene om morgenen bede morgenvagten, om at give ved-

komne pædagog besked om Aula beskeden, for at sikre sig at vedkomne 

ser den hurtigst muligt. 

 

7. Hvad kan være relevant 

at snakke med forældre-

bestyrelsen i Ramme om? 

(fællesmøde den 26/1-

2022) 

-Forslag til emne: 

” Hvordan styrker vi børns nutidige og fremtidige relationer?” 

Relationer er vigtige for børn, og da vi gerne vil blive ved med at være et 

lokal samfund, giver det mening at få livsvenner og et sammenhold som 

lokalsamfund som man altid vil søge tilbage til. 

At der er et sammenhold på tværs af kultur, evner og alder. 

Hvordan bliver vi et lokalsamfund som er rummeligt for hinanden. 
 

8. Evt  

 Næste forældrebestyrel-

sesmøde den 26/1-2022 

En del af mødet er med forældrebestyrelsen på Ramme skole 

 


